



序號	展品名稱(中)	展品名稱(英)	展品介紹 (中)	展品介紹 (英)	品牌	展品圖片
1 (亮點 作品)	好食光藍染 餐具組	Blue-dyed Portable Tableware Set	<p>【地方生活設計-為生活設計】</p> <p>從藍草復育讓人們憶起土地芬芳，運用上天賜予的顏色萃取，交織工藝職人與設計師的美學素養，透過設計藍染生活用品，環保生活，隨身攜帶簡易餐具組加上餐墊添加用餐氛圍，感受從裡到外都與自然共存的好食光。</p>	<p>【Design for Life】</p> <p>Inspired by the rehabilitation of bluegrass, the cloth of this product uses natural dye and is designed and weaved by among the best. Stylish and eco-friendly, this tableware set is great to take around.</p>	卓也小屋	
2 (亮點 作品)	小豐收花博禮盒	Happiness	<p>【地方生活設計-為地方設計】</p> <p>因應花博展覽，設計了一款花博味噌禮盒，在包裝的結構設計與外型上，效法麴盤整體文創精神型態象徵味噌循古法製作，傳達味榮對美味的堅持與信念。</p> <p>花意盎然的『小豐收·花博』禮盒，除了有代表味噌釀造文化的大木桶上面還有敲卡哇伊的石虎家族。</p>	<p>【Design for Local】</p> <p>In response to the 2018 Taichung world flora exposition, the "Happiness " gift box was designed. The design of the package is inspired by the shape of special trays(麴盤) used in the traditional process of making miso,</p>	台灣 味噌 釀造 文化館	

序號	展品名稱(中)	展品名稱(英)	展品介紹 (中)	展品介紹 (英)	品牌	展品圖片
				<p>symbolizing the passing down of the ancient method through each generation. The cute mascots of 2018s Taichung world flora exposition are also included on the package. Be sure to head over to the flora exhibition and have some fun!</p>		
<p>3 (亮點 作品)</p>	<p>竹炭分段壓力褲</p>	<p>Carbonized Power Plus Tights</p>	<p>穿著它能夠有效改善主要肌群、結締組織與關節的支撐力，藉由給予臀部、結締組織與體脂肪的支撐，將更能夠穩固予保護下半身。特殊螺旋包覆針法-三維橫向包覆，採用 3D 橫向包覆設計，完整覆蓋臀與腿部，低風阻設計及輕量化，以無縫技術織造，柔軟舒適，分段壓力使下肢產生按摩效果，帶有減震壓力的機能設計服裝。</p>	<p>Wearing it can effectively improve the support of the main muscles, connective tissue and joints. By giving support to the buttocks, connective tissue and body fat, it will be more stable to protect the lower body. Special spiral coated needle method -</p>	<p>U.CR+</p>	


序號	展品名稱(中)	展品名稱(英)	展品介紹 (中)	展品介紹 (英)	品牌	展品圖片
				<p>three-dimensional transverse coating, 3D horizontal cladding design, complete coverage of the hip and leg, low wind resistance design and lightweight, seamlessly weaved, soft and comfortable, segmented pressure to make the lower limbs massage effect.</p> <p>Designed with a shock-absorbing function.</p>		
<p>4 (亮點 作品)</p>	<p>R2R 刷毛背心</p>	<p>R2R Fleece Vest</p>	<p>秉持「與地球共生息」的理念，積極導入 Recycle to Recycle (R2R)「循環再循環」設計概念，成功將廢舊環保毛毯布料回收，透過物理法製作成二次回收再生酯粒，讓物命延續於工業循環當中，並以此特殊材質開發 R2R 刷毛背心。使用這份環</p>	<p>Adhering to the concept of "coexistence with the earth" , we actively introduce the design concept of "Recycle to Recycle (R2R) "Circular Recycling" , and successfully recycle the waste</p>	<p>大愛感恩 科技</p>	

序號	展品名稱(中)	展品名稱(英)	展品介紹 (中)	展品介紹 (英)	品牌	展品圖片
			保織品·由心到身體的力行，減少資源的浪費，環保再生，友愛萬物。	environmentally-friendly blanket fabric, and make a secondary recovery of the regenerated ester granule through the physical method, so that the life of materials continues. In the industrial cycle, the R2R combing vest was developed with this special material. Use this eco-friendly fabric, from the heart to the body, reduce the waste of resources, environmental protection, and love all things.		


序號	展品名稱(中)	展品名稱(英)	展品介紹 (中)	展品介紹 (英)	品牌	展品圖片
5 (亮點 作品)	貝寶童話公主 短襪(寬口)	Peibou Dear Princess Baby Booties Socks	以童話故事為設計主題，將襪款設計為反摺兩穿款式(公主 vs 巫婆)，且襪口有特殊可愛立體耳朵設計，為造型加分，增加吸睛度。質感細緻的緹花表現出每位角色的特徵，採用天然柔綿及萊卡彈性纖維，讓產品具備良好的吸濕透氣性、舒適的手感、不咬腳、不易引起敏感等特性。	Designed with fairy tales as the theme, the socks are designed to be folded in two styles (Princess vs Witch), and the sock has a special cute three-dimensional ear design to add points to the shape and increase the eyesight. The delicate texture of the jacquard shows the characteristics of each character. It uses natural soft cotton and Lycra elastic fiber to make the product have good moisture permeability, comfortable touch, no hurts, and less sensitive.	貝寶 Peibou	


序號	展品名稱(中)	展品名稱(英)	展品介紹 (中)	展品介紹 (英)	品牌	展品圖片
6 (亮點 作品)	酷咕鴨超好眠 懶人包巾	KU.KU Duckbill swaddle and sleep bag	酷咕鴨運用育兒新概念，獨家設計成長型包巾，集襪襦包巾、防踢睡袋、安睡背心於一身，360度仿子宮設計提供全方位包覆，減少寶寶因反射而驚醒，雙向拉鍊設計隨時輕鬆換尿布，舒適好眠、快速好包。不含甲醛、化學染料，採安全印染，棉柔觸感採頂級精梳棉與彈性纖維製成，透氣舒適不悶熱，給寶寶極致呵護，溫柔呵護寶寶肌膚。	KU.KU Duckbill uses the new concept of child-rearing, exclusive design of growing swaddle blanket, it can be bag blanket, anti-kick sleeping wrap, sleeping vest. 360-degree uterus design provides all-round coating, reducing the baby's awakening due to reflection. Two-way zipper design makes diapers-changing at any time, comfortable sleeping, and easy to use. Contains no formaldehyde, chemical dyes, safe printing and dyeing, cotton soft touch is made of top refined cotton and elastic fiber. It is	KU.KU Duckbill	


序號	展品名稱(中)	展品名稱(英)	展品介紹 (中)	展品介紹 (英)	品牌	展品圖片
				breathable and comfortable, not sultry, giving the baby the ultimate care and gentle care for baby skin.		
7 (亮點 作品)	Mr. Blender 布 蘭德全方位營養 調理機	Mr.Blender PROFESSIONAL BLENDER	多用途之專業調理機，可將食物擊碎、磨粉、制泥，料理各種不同口感的美味佳餚，冷熱飲品皆可料理，操作簡單，調理食材輕鬆又省時。高效能馬達結合特殊鋼刀設計(手術刀等級)，可瞬間擊碎食物，並將富含食物纖維的營養保留，擁有台灣製 MIT 微笑標章認證、CB、CCC 認證，日本 PSE 認證並通過日本厚生省食安相關檢驗，品質更放心。	A multi-purpose professional blender that crushes, grinds, and makes food. It serves a variety of delicious dishes with different tastes. It can be used for both hot and cold drinks. It is easy to operate and easy to adjust and save time. High-efficiency motor combined with special steel knife design (surgical knife grade), which can instantly break down food and preserve the nutrients rich in dietary fiber. It	Mr. Blender (布蘭德 先生)	

序號	展品名稱(中)	展品名稱(英)	展品介紹 (中)	展品介紹 (英)	品牌	展品圖片
				has Taiwanese MIT smile logo certification, CB, CCC certification, Japan PSE certification and passed related inspections of Japan Ministry of Health and Welfare are more assured.		
8 (亮點 作品)	雙軌省力護腰	Labor-Saving waist support	目前市面上護具大部分使用單片布料製成，康得適針對天氣以及個人使用習慣將複合材料運用在護具上，加強帶兩側皆運用滑輪設計已取得新型專利，使消費者穿戴時增加機能性以及舒適度。並且透過小細節部分的貼心設計突顯出康得適對每一位使用者的呵護。本產品為醫療等級護具，因背部支撐條可調整角度，故也可作為簡易式的背架。	At present, most of the protective gears on the market are made of single-piece fabrics. COMDS applies composite materials to the protective gears according to the weather and personal habits. The use of pulleys on both sides of the reinforcing belts has obtained new patents, enabling consumers to wear them. Increase	康得適 國際	



序號	展品名稱(中)	展品名稱(英)	展品介紹 (中)	展品介紹 (英)	品牌	展品圖片
				<p>functionality and comfort. And through the intimate design of the small details, it highlights the care of each user. This product is a medical grade protector. It can also be used as a simple back frame because the back support bar can be adjusted in angle.</p>		
<p>9 (亮點 作品)</p>	<p>樂寶潛能開發 益智教育積木</p>	<p>Potential to develop educational educational building blocks</p>	<p>LEPAO 樂寶積木能為兒童詮釋新的玩具世界，運用 LEPAO 樂寶積木各個組件的組合變化，可激盪小朋友的內在潛能開發無限創意，創造出更多具有生命力之作品，讓兒童知道有許多玩物是可以自己設計完成，更有成就感！專用收納盒可讓小朋友養成用後收拾物品的好習慣，且 ST 安全玩具認可標</p>	<p>LEPAO bricks can interpret the new toy world for children. Using the combination of LEPAO bricks, the combination of the various components of LEPAO can stimulate the children's inner potential to develop unlimited creativity,</p>	<p>樂寶積木</p>	

序號	展品名稱(中)	展品名稱(英)	展品介紹 (中)	展品介紹 (英)	品牌	展品圖片
			章·是最能讓家長安心小朋友玩得開心的安全玩具喔！	create more vital works, and let children know that there are many playthings can be designed by yourself, more fulfilling! The special storage box allows the children to develop a good habit of packing up the items after use, and the ST safety toy approval is the safe toy that can make the parents feel comfortable with the happy children!		
10 (亮點 作品)	Hotery 迷你瓦斯爐	Hotery-Mini gas burner	火力集中·火焰溫度高達830度·瓦斯得到完全燃燒·不散發異味節省能源·火焰散佈平均·加熱迅速。新式陶瓷爐頭·搭配新款點火針設計·點火率高達99%以上·點火快速可靠。精美小巧·容易攜帶。產品符合	The firepower is concentrated, the flame temperature is as high as 830 degrees, the gas is completely burned, the odor is not emitted to save energy, the flame spreads evenly,	HOTERY	

序號	展品名稱(中)	展品名稱(英)	展品介紹 (中)	展品介紹 (英)	品牌	展品圖片
			CE (EU 2016/426)要求，消費者可安心使用。產品保證在正常使用时不會產生有害健康的一氧化碳濃度量或其他有害物質。	and the heating is rapid. The new ceramic burner, with the new ignition needle design, has an ignition rate over 99% and is fast and reliable. Exquisitely compact and easy to carry. The product complies with CE (EU 2016/426) requirements and can be used safely. The product is guaranteed to produce no harmful concentrations of carbon monoxide or other harmful substances during normal use.		
11	炭陶獨享壺	Solitary-Savory Coal-baked tea pot	陶壺經高溫窯爐中與奈米級竹炭結合燒成後，表面形成銀黑色澤之時尚質感，同時擁有遠紅外線與負離子之自然波動能量，可使水分子細	Baked from exceedingly high temperatures, the clay and nano-grade bamboo charcoal together form the stylish	讚嘆工房	

序號	展品名稱(中)	展品名稱(英)	展品介紹 (中)	展品介紹 (英)	品牌	展品圖片
			小化·茶水飲料變得滑潤順喉。	silver-black surface of the pot. Emitting far infrared waves and negative ions, the pot enhances the water inside the pot, making the liquid served by it taste smoother and better.		
12	饗·點心塔	The Tray of Indulgence.	<p>幸福時光佐一份中式優雅～            三明治、檸檬塔、餅乾...            漫活的時間就該浪費在美好事物上。</p> <p>由球形黑檀·點、線構成架·            渦形三足由下往上外翻劃成塔·            以優美水波紋的花梨木為主結構·            佐以楓木圓盤·            白淨的襯托起下午茶點心。</p>	<p>Garnish your tea time with the Tray of Indulgence. Be it sandwiches, lemon pies, cookies... you name it, the Tray of Indulgence is here to hold your tea time favorites for you!</p> <p>Carved from rosewood into the shapes of graceful swirls and curves, the frame the tray is accompanied by beautifully sculpted maple trays and ebony</p>	臺南· 家具 產業 博物館	

序號	展品名稱(中)	展品名稱(英)	展品介紹 (中)	展品介紹 (英)	品牌	展品圖片
				spheres. Enjoy your afternoon tea time with the Tray of Indulgence. After all, your quality time deserves to be spent alongside the best of things.		
13	啄	The Beak	以雛鳥為靈感發想，讓簡單的盛水器皿成為生活的美麗風景。	Inspired by images of fledglings, this simple yet unique water pourer is bound to become an embellishment wherever you desire to place it.	竹南蛇窯文化工作室	
14	台灣珍禽書籤	Taiwanese Native Bird bookmarks	以台灣原生態特有種與特有亞種之鳥類為主題，純手工彩繪製作木製鳥類彩繪書籤，極具台灣特色的實用紀念品。	Themed after the distinct bird species of Taiwan, these hand-crafted bird-shaped bookmarks are fine souvenirs that will remind you of Taiwan.	三義鴨箱寶	


序號	展品名稱(中)	展品名稱(英)	展品介紹 (中)	展品介紹 (英)	品牌	展品圖片
15	小行星	Asteroid 2067	郭元益與 APUJAN 服裝設計師詹朴跨界合作，打造從餅舖創立(1867)到跨入下一個150 年的時空禮盒，融合中西元素與台灣在地特色，為百年傳承糕餅穿上新衣。	A collaboration product with fashion designer Zhan Pu(詹朴), this small pastry gift box containing pastries of many flavors takes us 150 years into the future, starting from the establishment of Kou Yuan Ye(郭元益) pastry shop. Blending together elements from both the West and the East, this futuristic gift box is bound to both catch your eyes and seduce your tongue.	郭元益	

序號	展品名稱(中)	展品名稱(英)	展品介紹 (中)	展品介紹 (英)	品牌	展品圖片
16	多功能浴室暖風乾燥機 (300SRP)	Heater Fan 300SRP (PTC Series)	<p>產品簡約設計、純白配色，出風口為開合式、吸風口為側吸方式，按鍵標示設計清楚易懂，外觀高雅而不減損使用方便性。內部結構創新設計，單馬達設計，大幅縮小主機體積。本產品的閘門止密，阻絕異味灌入室內、面板簡易安裝/拆裝、RS-485modbus 通訊介面，自動且集中同一方向擺頭並調整風向，可根據需求做風向調整。</p>	<p>The product is simple designed, pure white color, the air outlet is clamshell opening, and the suction port is side suction. The button design is clear and easy to understand, and the appearance is elegant without detracting from the convenience of use. Innovative internal structure design, single motor design, greatly reducing the size of the mainframe. The gate of this product is tightly sealed, and the odor is poured into the room, the panel is easy to install/disassemble, and the RS-485 modbus communication interface is</p>	ALASKA 阿拉斯加	

序號	展品名稱(中)	展品名稱(英)	展品介紹 (中)	展品介紹 (英)	品牌	展品圖片
				automatically and concentrated in the same direction to adjust the wind direction. The wind direction can be adjusted according to the demand.		
17	星星擦手巾 (睡睡臉 / 笑笑臉)	Hand towel with stars	擦手巾打破既定的框架，採用獨特的星星造型，配上可愛、溫馨的睡睡臉及笑笑臉，讓人一看就愛上！在建立環保、健康的生活態度中，更講究時尚的品味。擦手巾本體採用無染毛巾布製成，而用回收的點點碎布來做點綴，以增加整件擦手巾的韻律動感，呈現出環保、清新、亮麗的質感。	The hand towel breaks the established frame, with a unique star shape, with a cute, warm sleeping face and a smiling face, so that people fall in love at a glance! In the establishment of an environmentally friendly and healthy attitude towards life, more emphasis is placed on fashion tastes. The towel is made of non-dyed terry cloth, and is decorated with recycled	洽維企業	




序號	展品名稱(中)	展品名稱(英)	展品介紹 (中)	展品介紹 (英)	品牌	展品圖片
				rags to increase the rhythm of the entire towel, showing an environmentally friendly, fresh and bright texture.		
18	VINATA 酒粕面膜(水嫩保濕/維他命亮白)	VINATA SAKE KASU & HYALURONATE MOISTURE SYSTEM MASK VINATA SAKE KASU & VITAMIN SYSTEM MASK	結合製酒背景及科研技術，鎖定核心原料 - 清酒粕，以獨家「水解」技術，萃取含活膚酵母之精華，溫和軟化角質、高效保濕，並針對台灣人肌膚，以雙重玻尿酸及多種植物萃取精華為輔助成分，加強潤澤肌膚之效果。選用個性化插畫風格包裝，結合台酒觀光工廠在地推廣策略，於酒廠中作為紀念品販售，加深品牌印象。	Combining the background of wine making and scientific research technology, we lock in the core raw material - sake sputum, extract the essence of revitalizing yeast with exclusive "hydrolysis" technology, gently soften keratin, effectively moisturize, and target Taiwanese skin with double hyaluronic acid and various plant extracts. The essence is an auxiliary ingredient that	台酒生技	

序號	展品名稱(中)	展品名稱(英)	展品介紹 (中)	展品介紹 (英)	品牌	展品圖片
				enhances the moisturizing effect of the skin. The use of personalized illustrator-style packaging, combined with the promotion strategy of the Taiwan Liquor Sightseeing Factory, is sold as a souvenir in the winery to deepen the brand impression.		
19	寶寶衣物八件組 -典藏記憶 系列禮盒	Baby clothing eight pieces - collection memory series gift box	禮盒內容物是專為寶寶所準備的衣物，所有物品都是用台灣有機棉裁剪製作，質料更柔軟更親膚，新生寶寶所需要的衣物，從頭到腳一次備足，讓新手爸媽不用手忙腳亂準備。寶寶八件組合中，其中寶寶五件組是手作材料包，讓爸爸媽媽親手為寶寶縫製出生後穿的第一套衣物，一針一線把對寶寶的	The contents of the gift box are specially prepared for the baby. All the items are made with Taiwanese organic cotton. The material is softer and more skin-friendly. The clothes needed for the newborn baby are prepared from head to	玉美人	

序號	展品名稱(中)	展品名稱(英)	展品介紹 (中)	展品介紹 (英)	品牌	展品圖片
			愛傳達給心愛的小寶貝。	toe, so that the novice parents will not be panic.. Among the eight combinations of the baby, five items are hand-made material packages, so that the parents can sew the first set of clothes for the baby, and convey the love to the beloved baby.		
20	feebees 襪鞋	feebees sock shoes	專為亞洲寶寶腳型設計，具獨家三項專利，穩固的鞋型設計與超彈力機能襪套，使用獨家 3D 織法，能夠服貼腳型而且能夠吸濕排汗，讓寶寶的腳不悶熱。專利安全織帶將襪鞋固定在寶寶腳上不鬆脫。智慧 3D 鞋墊完全包覆寶寶的腳後跟，提供全方位支撐。鞋底使用醫療級 TPR，環保無毒且提供高止滑力。可直接放進洗衣機，	Designed for Asian baby feet, it has three exclusive patents, a solid shoe design and a super-elastic functional sock. It uses an exclusive 3D weave, which can be worn on the foot and absorbs perspiration, so that the baby's feet are not stuffy. The patented security webbing	Feebees	

序號	展品名稱(中)	展品名稱(英)	展品介紹 (中)	展品介紹 (英)	品牌	展品圖片
			清洗非常方便。	secures the socks to the baby's feet. The smart 3D insole completely covers the baby's heel and provides full support. The sole uses a medical grade TPR, which is environmentally friendly and non-toxic and provides high slip resistance. It can be placed directly in the washing machine and it is very convenient to clean.		
21	天然大理石桿麵棍	Marble rolling pin	大理石廚房用具的特性有防霉、低溫以及好清洗。石材本身不吸水，不容易發霉，用來作為烘焙器具較衛生健康，能夠提供給消費者更安心無疑慮的烘焙環境。大理石材本身的低溫特性，在使用過程中溫度變化不大，在揉麵過程更好處理。所有產	Marble kitchen appliances are characterized by anti-mildew, low temperature and good cleaning. The stone does not absorb water, is not prone to mildew, and is used as a baking	鎮一 大理石	

序號	展品名稱(中)	展品名稱(英)	展品介紹 (中)	展品介紹 (英)	品牌	展品圖片
			<p>品的表面皆經過研磨拋光處理，表面光滑不沾黏麵粉，使用過後只要擦拭即可，非常好清洗。</p>	<p>utensil to be more hygienic and healthy, and can provide a more secure and safe baking environment for consumers. The low temperature characteristics of the marble material have little change in temperature during use, and are better handled during the kneading process. The surface of all products is polished. The surface is smooth and non-sticky. It can be cleaned after wiping.</p>		
22	霧裡探花-桃器 (情人對碗)	Misty Crystalline Glaze - Set bowls - Best wishes to Valentines	<p>釉藥技術為主要關鍵，本產品突破以往亮面結晶釉的呈現方式，消光結晶效果深受年輕族群喜愛，可望打入新的市場。設計帶著夫妻二人成為一體不可分開之涵義，</p>	<p>The glaze medicine technology is the main key. This product breaks through the presentation of the bright crystallization</p>	千塘窯	

序號	展品名稱(中)	展品名稱(英)	展品介紹 (中)	展品介紹 (英)	品牌	展品圖片
			外觀設計簡單又不失高雅，耐看內斂，細緻光滑有手感，收納方便層層疊起，時尚美觀。	glaze in the past. The matting crystallization effect is deeply loved by the young people and is expected to enter a new market. The design is a unique and inseparable meaning of the couple. The design is simple and elegant, and it is easy to see and restrain, and has a smooth and delicate feel. The storage layer is easy to stack and stylish.		